
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-188592 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid D. Steltenpool 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD scheiding grondstoffen 

Datum waarop de vraag is gesteld 24 september 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Op 23 september jl. liet Nieuw Licht van NPO 2 in haar uitzending weten, dat het geen zin heeft 

plastic en metalen apart te scheiden in oranje bakken, omdat de geavanceerde machines hiervoor 

dit net zo goed kunnen. Bij de invoering van de oranje bakken is mij steeds verzekerd dat door 

voorscheiding in oranje bakken de grondstoffen die uit het afval worden gehaald, meer waard zijn. 

Het invoeren van de oranje bakken heeft veel geld gekost en ik heb toen al aangegeven dat 

machines dit beter of het best kunnen. 

 

1.  Kloppen de bevindingen van NPO2 dat de grondstoffen na scheiding door de bevolking 

niet meer waard zijn dan het geval dat dit niet gebeurt en de scheiding door machines 

plaatsvindt? 

antwoord  Nee, dat klopt niet. De kwaliteit van het brongescheiden afval is beter. 

Bij bronscheiding worden ook andere afvalsoorten door de inwoners beter gescheiden. 

Het brongescheiden afval kan heel goed worden gerecycled. Dit is tevens een 

goedkopere manier om te recyclen dan met nascheiding. Het afval hoeft niet te worden 

nagescheiden en is niet "besmet" met andere afvalstromen.  

 

Niet alle grondstromen kunnen met nascheiding worden gerecycled. 

Plastic verpakkingen en drankenkartons kunnen met nascheiding  uit het restafval 

worden gehaald. Andere waardevolle stromen zoals gft, textiel en papier en karton 

gaan verloren bij nascheiding. 

 

Nascheiding is een aanvulling op bronscheiding. Bij laagbouwwoningen is bronscheiding 

de meest effectieve en goedkope manier om afval te scheiden. In flats en 

appartementen is het minder makkelijk om thuis te scheiden. Daar kan nascheiding een 

goede oplossing zijn om stromen zoals lege drankenkartons en blik te recyclen. 

 

 

 


